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Sent: Wed 1/27/2021 7:02:42 AM

Subject: RE: in navolging van mijn eerdere mails over productie aanbod inNederland....

Received: Wed 1/27/2021 7:02:42 AM

AE @minvws.nl]

Helder. Als ik hem overvraag laat dan even weten OK? Zijn liaisonrol richting GMT - en kennis van het gnm-veld is wel

heel handig...

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: fis: |)JEN @ minvws.ol>
Datum:

ER
jan. 2021 11:26 PM

Aan: BEER. ) EEE minvws.nl>
Onderwerp: RE: in navolging van mijn eerdere mails over productie aanbod in Nederland...

weet

dat JERET
voor een ander stuk van mijn portefeuille bij PDC19 (waar EE; tijdelijk op waarneemt) is ingezet en ik

in die lijn ook met hem in gesprek ben over wat activiteiten die iets meer los staan van de huidige deals (en daarbij mogelijk
behorende knelpunten)

Groet, Eas

var: EEL BE. (GED) “IEEE ris i

Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 23:06

Aan: 1208 EE)JEEM eminvws.ni>;BR12:E [512 JEEM @minvws.nl>

Onderwerp: RE: in navolging van mijn eerdere mails over productie aanbod in Nederland...

Het omkatten van een productiesite naar een nieuwe product is niet zomaar even gedaan, en ik weet niet of het potentiéle MSD-

vaccin van een vergelijkbaar type is als die van bijvoorbeeld AZ, want als dat niet zo is misschien nog wel ingewikkelder. Maar

een verkenning zou ik eerlijk gezegd niet tegen zijn. Ben met je eens dat dat heel snel heel technisch wordt, maar die taal

spreken marktpartijen onderling wel, maar een vraag naar bereidheid en mogelijkheden is snel gesteld.

En MSD heeft bij de kennismaking met [EE wee weken terug aangegeven graag bij te willen dragen aan oplossingen. Dus

we zijn in ieder geval welkom om de vraag te stellen, lijkt me. Dus eens om ook even met [JEXEEMop te nemen.

van: EE) IE. (ED) MEEMeminvwsn>
Verzonden: dinsdag 26 januari 2021 22:03

Aan: , Be.
Bk (ERE) minvws.nl>

CC , i (ERE) minvws.nl>

Onderwerp: in navolging van mijn eerdere mails over productie aanbod in Nederland...

Ik begreep (oa van mijn EZK collega) dat MSD stopt met vaccin ontwikkeling. Nu komt er dan natuurlijk ook productie capaciteit
in Boxmeer vrij, wat MSD hiervoor gereserveerd had.

Nu kan de markt het zelf ook verzinnen, maar willen wij marktpartijen nog actief helpen met de opportuniteiten die er zijn qua

productie capaciteit? Dus nu bijv. vrijgekomen productiecapaciteit bij MSD.

Inhuren van productie capaciteit bij ‘concurrenten’ gebeurt wel: https://www.tijd.be/dossiers/coronavirus/sanofi-helpt-bij-

productie-100-miljoen-pfizer-vaccins/10279890.html

Ook hier geldt: in kader van rode loper zouden we als een matchmaker kunnen optreden. Maar aan de andere kant:

marktpartijen kennen elkaar ook wel goed.

Hier induiken is wel een echte klus, ook oamdat ik/we (en benieuwd of bij RIVM dit soort kennis is), of productie van de

verschillende platforms technologieén zo maar op een andere plek kan, of wat specificaties zijn.



1083730

Anyway: eea past ook in een GMT beleidslijn/dossier die kijkt naar productie in Nederland/Europa.

Is dit iets om op te pakken? Eventueel als we vrijdag toch met GMT spreken, dit eens met Marcel kort bespreken?
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